

Unit 6 Lesson C

Written Quiz

1 Circle the letter that best describes each illustration.

1. A; 2. B; 3. B; 4. A; 5. A

2 Fill in each blank with the appropriate letter of each word from the box below.

1. E; 2. B; 3. A; 4. C; 5. D

3 Select the option that best completes each sentence shown below. Record your choice on the provided line.

1. A; 2. B; 3. A; 4. C

4 Use the adverb 才 *cái* to rewrite the following sentences.

1. 这栋公寓才四层楼，所以没有电梯。
2. 她学中文才（学了）三天，说不了这么难的句子。
3. 你家离学校才五百公尺，你不应该每天迟到。

5 Use the adverb 本来 *běnlái* to combine the following sentences.

1. 我本来不会用筷子，她教了我以后，我现在筷子用得很好。
2. 早上的时候，哥哥本来想跟朋友去看电影，但是下午的时候他身体不舒服，所以没有出门。
3. 今年暑假我本来想参加夏令营，但是妈妈叫我帮邻居看孩子，所以我不能去夏令营了。

6 Fill in the blanks to complete the sentences below.

1. 514 B.C., gardens
2. Qing
3. West, heaven
4. Song, Yuan
5. philosophy, culture

7 Write the characters according to the correct stroke order. Add the subsequent stroke in each grid.

请教师自行评估笔顺是否正确。

8 Complete the word by writing the complementary character in the grid. Choose the correct character from the box below which has the same radical as the character indicated in the grid.

1. 宫; 2. 客; 3. 沟; 4. 江; 5. 得; 6. 待

Oral Proficiency Quiz

9 Pronounce the following Pinyin aloud to your teacher.

请教师自行评估发音是否正确。